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Återrapport uppdrag från Got Events styrelse 
angående fördelning av tider i Valhallabadet.    

  
Förslag till beslut 
i styrelsen för Got Event AB 

1. Styrelsen för Got Event AB föreslås besluta att godkänna bolagets förslag till 
fördelning av tider i Valhallabadet med succesiv implementering under våren 
2024. 

Sammanfattning 
I samband med Got Events styrelses möte den 1 september 2023 gav VD i uppdrag att 
”Utifrån Idrottspolitiska programmet säkerställa elitföreningarnas behov till tider i 
Valhallabadet.” 

Under hösten 2023 har tre dialogmöten med sim-föreningar och simförbund hållits där 
föreningarnas behov och önskemål kartlagts. Önskemålen skiljer sig åt mellan 
föreningarna. Med hänsyn till föreningar och övriga målgrupper har bolaget tagit fram ett 
förslag som till största delen möter föreningarnas önskemål utan att det ger alltför stor 
negativ påverkan på övriga målgrupper. Risk finns dock för negativa reaktioner från 
allmänheten, ökad trängsel för motionssimmare samt färre sålda periodkort. 

Verksamhetsmässigt kräver förändringen omläggning av schema och nya rutiner 
avseende städning mm. Viss ekonomisk påverkan förväntas men är svår att i nuläget 
precisera. Förslaget föreslås implementeras successivt under våren 2024 och utfallet 
föreslås utvärderas efter 2025. 

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Verksamhetsmässigt kräver förändringen omläggning av schema och nya rutiner 
avseende städning mm. Viss ekonomisk påverkan förväntas men är svår att i nuläget 
precisera. Förslaget och utfallet föreslås utvärderas efter 2024. 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Bolaget har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension. 
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Bedömning ur social dimension 
Risk finns för negativa reaktioner från allmänheten, ökad trängsel för motionssimmare 
samt färre sålda periodkort. 

 

Ärendet  
Återrapport av Got Events styrelses uppdrag att ”Utifrån Idrottspolitiska programmet 
säkerställa elitföreningarnas behov till tider i Valhallabadet”. 

Beskrivning av ärendet 
 
Bakgrund Valhallabadet 

Göteborgs befolkning växte kraftigt under 1920- och 1930-talen, och behovet av en större 
anläggning för bad- och simmöjligheter likaså. Efter ett antal utredningar, 
beslutade Göteborgs stadsfullmäktige den 16 juni 1949 att 7,6 miljoner kronor skulle 
anslås till ett nytt "bad- och idrottshus" på Burgårdsområdet. Sedan 1956 har badet – 
ständigt bevarat i sin tidstypiska stil – stoltserat som ett av Skandinaviens största 
inomhusbad. Genom åren har flera internationella och nationella tävlingar i vattensporter 
nått sina avgörande ögonblick här. Valhallabadet har ca 500 000 badbesök per år samt ett 
flertal tävlingar i olika simsporter. 

Valhallabadets två största bassänger för elitträning är 25:an med 8 banor och 50:an med 
10 banor. Badet är öppet ca 90 timmar per vecka.  

 

Nuläge 

Dagens banfördelning är framtagen av föreningarna i samråd med Valhallabadet. 
Fördelningen för innevarande hösttermin är det förslag som SK S02 presenterade och 
Göteborg Sim accepterade i januari 2023. Fördelning och tilldelning av blocktider mellan 
olika verksamheter sker av Valhallabadet.  

Grundprincipen är att som föreningstid räknas vardagar kl 16-21:30 samt helgtid. 
Disponibel tid under allmänhetens öppettider (kl 16-19:30) respektive helger fördelas 
bantider lika mellan allmänhet och föreningsverksamhet inom simidrotten (simning, 
konstsim, simhopp och vattenpolo). Övrig föreningsverksamhet förläggs kvällstid efter 
kl. 19:30 

Föreningslivet har möjlighet att arrangera tävlingar på Valhallabadet. Målsättningen är att 
kunna hålla del av badet öppet för allmänhet varje helg, undantag kan ske vid två hela 
helger per termin. Särskilt beslut kan tas vid större mästerskap eller likvärdigt 
arrangemang. 

Målgrupper utgörs av skolor, allmänhet (motionssimmare, vuxna och barn), företag och 
föreningar. Simskolor bedrivs av både föreningar och företag. Olika målgruppers 
tidsmässiga behov och besökstidpunkt skiljer sig åt. 

 

https://sv.wikipedia.org/wiki/G%C3%B6teborgs_stadsfullm%C3%A4ktige
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Diagrammen nedan visar en ungefärlig fördelning mellan olika målgrupper på vardagar 
respektive under helg samt för respektive bassäng.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Valhallabadets 25-metersbassäng är den enda i Göteborg med tillräckligt djup för både 
konstsim och simhopp. Hopptornet är det enda i Göteborg där det är möjligt att träna och 
prova på höga hopp. Av ovanstående anledningar prioriteras simhopp, konstsim och 
allmänhet samt andra verksamheter som behöver Valhallabadets djup, till exempel 
blåljuspersonal, militär osv. 

 

 

 

Inriktningen i 50-metersbassängen är att bereda plats för Göteborgs tävlingssimmare. 
Verksamheter som kurser för vuxencrawl, simskolor och privatlektioner förläggs i första 
hand på icke föreningstid eller hänvisas till andra badanläggningar. 
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Simidrottens önskade tider 

Under hösten 2023 har tre dialogmöten hållits tillsammans med klubbarna och 
simförbundet för att få en bild av behov och önskemål. Av dialogen framgår att de två 
simklubbarna ej har samsyn kring vilka verksamheter som skall genomföras i 
Valhallabadet. S02 önskar samla en större del av sin förening till Valhallabadet än idag 
medan Göteborg Sim tycker att de utifrån sin klubbstorlek och förutsättningarna har rätt 
tilldelning. 

S02:s önskade förslag innebär en ökad tilldelning till simidrotten med ca 30 timmar, 
vilket innebär minskning för allmänheten på vardagstid. Den innebär också viss 
omfördelning mellan de båda klubbarna till förmån för S02. 

Konsekvenser och risker med förslaget, förutom en mängd praktiska utmaningar, är att 
möjligheten för barn och ungdomar att kunna nyttja såväl gratisbad som att trampoliner 
och hopptorn utgår. En annan konsekvens är att allmänheten ej har möjlighet att nyttja 
fartbanor på eftermiddagar eller tidig kvällstid. 

Begränsningen för allmänheten kan förutom missnöje leda till minskad försäljning av 
periodbiljetter. Verksamhetsmässigt påverkas schemaläggning, städrutiner och risk finns 
för minskade intäkter respektive ökade kostnader. 

 

Bolagets bedömning 
Utifrån dialog med simföreningarna och med beaktande av övriga målgrupper föreslår 
bolaget en kompromiss. Förslaget innebär en ökning av bantider till förmån för 
simidrotten men fortsatt försvarlig tilldelning till allmänheten. Förläggandet av bantiderna 
har även fått anpassats till andra målgruppers behov. Nedan preciseras förslaget: 

• En fartbana flyttas från Allmänhet (crawl) till simidrott tre vardagar per vecka kl. 
16-19:30 

• Kvällstiden för allmänheten (motionärer) måndag och onsdag 19:30 – 20:30 utgår 
• Ökat öppethållande för simidrotten söndagar 15:30 – 19:30 

Konsekvenser och risker med förslaget är negativa reaktioner från allmänheten, ökad 
trängsel för motionssimmare samt färre sålda periodkort. 

Verksamhetsmässigt kräver förändringen omläggning av schema och nya rutiner 
avseende städning mm. Viss ekonomisk påverkan förväntas men är svår att i nuläget 
precisera. Förslaget föreslås implementeras successivt under våren 2024 och utfallet 
föreslås utvärderas efter 2025. 

 

 

Christer Falk 

 

Chef Arenaservice  

 

Lotta Nibell 

 

VD Got Event AB  
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